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RRM.0012.5.11.2025 

Protokół 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej we Wschowie 

z dnia 06 maja 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XV Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober 

Radni - członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski powitał wszystkich zebranych, 

podziękował za przybycie i przedstawił plan tematów do omówienia na komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XV Sesję Rady Miejskiej  

we Wschowie. 

a) projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Konradowie (druk 129) 

 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober przedstawiła działania podjęte  

w procedurze likwidacji szkoły; wypowiedziała się w kwestii zagospodarowania 

kadry i obsługi szkoły. 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski zapytał o kwestię ewentualnych 

odpraw dla pracowników szkoły; dowóz dzieci i zastosowanie rejonizacji. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Radny Michał Drobnik zapytał o opinię Ogólnopolskich Związków Zawodowych.  

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

b) projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Józefa 

Wybickiego w Łysinach (druk 130) 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski zapytał o zagospodarowanie etatów 

dla pracowników szkoły. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Radny Michał Drobnik zapytał ile dzieci ze Szkoły Podstawowej w Łysinach wyraziło 

chęć kontynuowania nauki w szkole w Lginiu. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober powiedziała, że takiej informacji nie 

posiada. 

Radny Michał Drobnik zapytał o szczegóły rekrutacji uzupełniającej. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Podjęto dyskusję. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego w Lginiu 

(druk 131) 

 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober wyjaśniła, że do Punktu Przedszkolnego 

w Lginiu od dwóch lat nie uczęszcza żadne dziecko i dodała, że dzieci uczęszczają do 

oddziału przedszkolnego, który działa przy szkole. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober wyjaśniła konieczność podjęcia powyższych 

uchwał w trybie nadzwyczajnym. 

 

d) projekt uchwały w sprawie Zespołu Obsługi Ekonomicznej  

i Administracyjnej Oświaty we Wschowie oraz prowadzonej przez  

tę jednostkę wspólnej obsługi. (druk 132) 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober przedstawiła argumenty za utworzeniem 

Zespołu Obsługi Ekonomicznej i Administracyjnej Oświaty we Wschowie oraz 

prowadzenia przez tę jednostkę wspólnej obsługi. 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski zapytał ile osób zadeklarowało 

podjęcie pracy. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła wyjaśnień w kwestii ruchów 

kadrowych i zapewniła, że zmiany zostaną przeprowadzone z uwzględnieniem  

indywidualnych potrzeb każdej z placówek. 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski zapytał ile osób planuje się 

zatrudnić w Zespole. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Radny Marek Szewczyk zapytał jakie będą realne oszczędności z reorganizacji. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober odniosła się do pytania Radnego. 

Radny Michał Drobnik zapytał czy żłobek wejdzie do struktury i czy były prośby 

Dyrektorów o zwiększenie innych etatów np. pracowników obsługi. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober udzieliła wyjaśnień. 

Radny Michał Drobnik zapytał o kwestię weryfikacji liczby godzin dodatkowych zajęć 

w szkołach. 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober odniosła się do pytania Radnego. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za obecność i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Łukasz Winiarski 

 

Protokołowała: 

A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


